
ZAPISNIK 17/2024. 

sa  17. Sjednice Upravnog odbora Hrvatskog karate saveza održane 

u prostorijama HKS-a, Masarykova 13, Zagreb u srijedu, 11. prosinca 2024. 

 

Nazočni članovi UO HKS: Davor Cipek, predsjednik; članovi, Denis Žderić, Mladen Vizinger, Damir Barić,  Dario 

Keča, Danijel Küfner; Nikola Škunca od 15:40 

Nazočni članovi NO HKS-a: Ivan Zoričić, član 

Nazočni tajnici: Boris Vujičić, glavni tajnik; Marc-Antonio Haberle, tajnik 

 

Trajanje sjednice od 15:30 – 21:00 

 

Zapisničar: Marc-Antonio Haberle 

 

Predsjednik Davor Cipek predlaže dnevni red kako je dostavljen članovima UO u pozivu za Sjednicu. 

 

Članovi UO jednoglasno su prihvatili slijedeći 

 

1. Prihvaćanje zapisnika s proteklih sjednica 
2. Donošenje odluke vezano na daljnji rad Sportskog učilišta HKS-a 
3. Prihvaćanje Sudačkog pravilnika 
4. HKS Kalendar natjecanja za 2025. 
5. Prihvaćanje financijskog izvješća 2023. 
6. Rebalans financijskog plana 2024. 

a. izvješće EP Zadar 2024. 
b. izvješće WKF Poreč 2024. 

7. Financijski plan Saveza za 2025. 
8. -prijedlog cjenika taksi i pristojbi 2025. 
9. Aranžman odlaska EP Poljska, veljača 2025. 
10. Izmjene i dopune Pravilnika o nacionalnim reprezentacijama Saveza 
11. Razrješenja i nova imenovanja pojedinih članova i članica Komisija i Stručnih tijela Saveza 
12. Organizacija Licencnog seminara 2025 
13. Stanje članstva Saveza 
14. -prijedlog za Skupštinu 
15. Priprema za Skupštinu Saveza 
16. Informacija- izvješće NO za 2023. 

17. Razno 
 
Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s proteklih sjednica 

Zapisnik s 10/2024 sjednice održane 03.10.2024. u Karlovcu je jednoglasno prihvaćen. 

Ujedno su prihvaćeni zapisnici s elektronskih sjednica UO između dvije sjednice (11; 12;13;14;15;16;/2024 

godine). Zadužuje se tajništvo Saveza da sve zapisnike objavi na web stranicama Saveza. 

 

Ad 2. Sportsko učilište-  

Informacije vezane na daljnji smjer rada Sportskog Učilišta dala je gđa Blagica Kramar. 

Temeljem informacija donosi se odluka da HKS prihvaća obavezu HKS-a da se sufinanciranje Sportskog učilište 

uvrsti u prijedlog Financijskog plana za 2026. godinu, uz obvezu da Učilište tijekom 2025. razradi Erasmus+ 

 

 



Ad 2. Prihvaćanje Sudačkog pravilnika 

Predsjednik Saveza Cipek napomenuo je da se na prijedlogu pravilnika radilo jedan duži period i to 
iznimno kvalitetno. Na sastavljenom nacrtu prijedloga radili su članice i članovi Sudačke komisije HKS 
koji su postavili temeljne odrednice za uspješno funkcioniranje Sudačke komisije HKS, te shodno 
navedenom, Predsjednik Cipek je predložio da se isti prihvati. 
Sudački pravilnik je jednoglasno prihvaćen te će isti biti dostavljen svim članicama Saveza. 
 
Ad 3. HKS Kalendar natjecanja za 2025. 

Prijedlog Kalendara HKS-a za 2025. godinu kojeg je predložila NK HKS jednoglasno je usvojen, s tim da se 

zadužuje NK da kontaktira pojedine organizatore turnira i provjeri određene termine održavanja turnira, a na 

temelju usmenog razgovora organizatora turnira i predsjednika Saveza Cipeka. 

Državna prvenstva u 2025. godini određena su na temelju razgovora sa Izborničkim stožerima Saveza. 

Većina državnih prvenstava održala bi se u Zagrebu, Ivanja Reka, uz pomoć i tehničku organizaciju 

Zagrebačkog karate saveza. 

Nakon posljednje provjere glede termina turnira u kalendaru 2025., zadužuje se tajništvo Saveza da isti 

dostavi svim članicama Saveza zajedno sa službenim kategorijama za 2025. godinu. 

 

Ad 4. Prihvaćanje financijskog izvješća 2023. 

Predsjednik Saveza podsjetio je članove UO Saveza da su prihvatili Završni račun za 2023.godinu, tj. Bilancu 
stanja prema izvješću koje je predano na FINU u Zakonskom roku. Završni račun za 2023. godinu poslan je 
članicama Saveza s pozivom za Skupštinu Saveza. Predsjednik je zamolio Glavnog tajnika Saveza da detaljno 
objasni i Financijsko izvješće za 2023. koje bi po prihvaćanju od strane UO Saveza trebalo biti dostavljeno 
Skupštini na prihvaćanje. 
Glavni tajnik je dostavio financijsko izvješće za 2023.godinu te ga je usmeno detaljno obrazložio. Članovi UO 
postavljali su pitanja prema potrebi. 
Nakon detaljne rasprave Financijsko izvješće za 2023. godinu je jednoglasno prihvaćeno. 
Također, na prijedlog člana UO Daria Keče o dostavi kopija izvoda na mjesečnoj razini, Predsjednik je predložio 
a Upravni odbor jednoglasno prihvatio da Glavni tajnik saveza svakog mjeseca dostavi sve izvode o prometu 
po računu Saveza Predsjedniku Cipeku te dvojici članova UO g. Denisu Žderiću i Dariu Keči. 
 
Ad 5. Rebalans financijskog plana 2024. 

- izvješće EP Zadar 2024. 
- izvješće WKF Poreč 2024. 
Predsjednik Cipek napomenuo je da je predloženi rebalans financijskog plana Saveza za 2024.godinu već drugi 
po redu koji će se predložiti Skupštini Saveza. Predsjednik Cipek podsjetio je da se najveći dio odstupanja od 
fin.plana za 2024. godinu odnosi na odrađeni projekt organizacije EP Zadar 2024., koji je bio najavljen u 
travnju 2024. godine kada je Skupština prihvatila prvi rebalans, odnosno odstupanja od fin.plana 2024. 
Također, Predsjednik je napomenuo da je u dosadašnjim Sjednicama UO Saveza, Glavni tajnik saveza podnio 
fin.izvješća. 
Nakon uvoda, Predsjednik Cipek informirao je članove UO glede sastavljenog izvješća prema Ministarstvu 
turizma i sporta RH, te su detaljno iskazani podaci i popunjena službena dokumentacija s kojom je Savez 
podnio izvješće Ministarstvu kao i sponzorima nakon održanog prvenstva u Zadru 2024.  
Nakon izlaganja Predsjednika Cipeka, Glavni tajnik Saveza Vujičić detaljno je obrazložio odstupanja od 
fin.plana za 2024., te predložio drugi rebalans plana za 2024. godinu koji bi dostavili Skupštini na raspravu. 
Rebalans financijskog plana za 2024. godinu je jednoglasno usvojen te se zadužuje Glavni tajnik Saveza da isti 
dostavi Skupštini Saveza na raspravu i prihvaćanje. 
Prikazano Izvješće s EP Zadar 2024. jednoglasno je prihvaćeno. Glede izvješća WKF Poreč 2024. Predsjednik 
Cipek načelno je informirao i izvijestio članove UO glede provedenih aktivnosti u Poreču te će detaljno izvješće 
biti pripremljeno do kraja 2024. godine i prezentirano na UO Saveza. 
 



 
Ad 6. Financijski plan Saveza za 2025. 

Predsjednik Cipek u uvodnom djelu ove točke osvrnuo se na prijedlog Fin.plana Saveza za 2025. godinu. 
Predsjednik Cipek je konstatirao da je Savez danas zaista dosegnuo visoku razinu organizacije, ali da su u 
2024.godini, kao nikada do sada financijski praćene sve nacionalne reprezentacije i njihov plan i program. 
Predsjednik Cipek, kao i članovi UO nisu se složili s prijedlogom o povećanju godišnje članarine za članice 
Saveza, te je Predsjednik Cipek zaključio, ukoliko želimo nastavak ovakvog financijskog praćenja svih potreba 
Saveza, potrebno će biti dodatno osigurati između 100 i 150 tisuća Eura sponzorskih sredstava tijekom 2025. 
godine.    
Nakon uvodnog djela, detaljno je prijedlog financijskog plana Saveza obrazložio Glavni tajnik Saveza g. Vujičić, 
dok je tajnik Haberle detaljno izvijestio o prijedlogu cjenika pristojbi za 2025. godinu. 
Cjenik pristojbi za 2025. s predloženim korekcijama je jednoglasno usvojen te će biti dostavljen svim 
članicama Saveza. 
Prijedlog Financijskog plana Saveza za 2025. s predloženim korekcijama je jednoglasno usvojen, te se zadužuje 
Glavni tajnik Saveza da isti dostavi članicama Saveza kao prijedlog za Skupštinu Saveza. 

 
Ad 7. Aranžman odlaska EP Poljska, veljača 2025. 

Predsjednik Cipek preliminarno je informirao članove UO Saveza da tajništvo saveza mora započeti 
organizaciju aranžmana odlaska na EP u veljači 2025. u Poljsku. Na temelju fin.plana Saveza za 2025. godinu, 
Savez će pokriti sve troškove odlaska na navedeno prvenstvo. 
U cilju organizacije putovanja na vrijeme, Predsjednik predlaže da se izvrši rezervacija službenog hotela u 
skladu s predloženim fin.planom. Kako je potrebno izvršiti uplatu depozita za smještaj, a novac na 
raspolaganju će Savez imati tek u 2025. godini, Predsjednik predlaže da se u skladu s potpisanim ugovorom o 
suradnji angažira agencija Uniline koja će izvršiti rezervaciju smještaja prema cijenama iz službenog Biltena, te 
koja će uplatiti depozit za hotele već u ovoj godini kako bi sve na vrijeme bilo registrirano. 
Obzirom na brojnost delegacije te na udaljenost Zagreb-Bielsko Biala od oko 700 km, Predsjednik predlaže da 
delegacija na put putuje luksuznim autobusom, te da se na put kreće dva dana ranije, kako bi se delegacija 
odmorila prije prvog dana nastupa. 
Glavni tajnik Saveza informirao je članove UO glede cijene smještaja, te ukupnog iznosa koji smještaja za 
članove delegacija. 
Upravni odbor jednoglasno je usvojio prijedlog predsjednika Cipeka, te su prihvaćeni svi dosadašnji 
fin.pokazatelji glede organizacije odlaska na navedeno prvenstvo u Poljsku. 
Tajnica Ema Đurić zadužuje se da do kraja odradi aranžman putovanja, a sve naknadne troškove mora prvo 
odobriti Glavni tajnik Saveza, koji će informirati Upravni odbor. 

 
Ad 8. Izmjene i dopune Pravilnika o nacionalnim reprezentacijama Saveza 

Predsjednik Cipek informirao je članove Upravnog odbora da je zadužio pojedine Izborničke stožere da 
rasprave o izmjenama i dopunama postojećeg Pravilnika o reprezentacijama Hrvatskog karate saveza kako bi 
se dodatno unaprijedio rad nacionalnih reprezentacije, te kako bi se poštivala hijerarhija komuniciranja 
nacionalnih trenera unutar Stožera s ostalim komisijama, stručnim tijelima Saveza te sa tajništvom. 
Obzirom na posljednje aktivnosti nacionalnih reprezentacija, članovi Izborničkih stožera do ove sjednice još 
nisu stigli detaljno raspraviti i predložiti izmjene i dopune, stoga  je Predsjednik Cipek predložio odgodu 
donošenja navedenog pravilnika za jednu od idućih Sjednica UO. 
Članovi UO jednoglasno su prihvatili prijedlog Predsjednika Cipeka. 

 
Ad 9. Razrješenja i imenovanja Komisija i Stručnih tijela Saveza 

Predsjednik Cipek otvorio je ovu točku Dnevnog reda te se detaljno osvrnuo na posljednje događaje i 
odrađene aktivnosti na koje većina članica Saveza upućuje nezadovoljstvo, odnosno da su se pojedine 
aktivnosti mogle odraditi i puno bolje. Predsjednik je konstatirao da pojedinci koji su dobili povjerenje od UO 
Saveza za rad u tijelima Saveza i komisijama ponekad autonomno donose odluke, prosljeđuju ih članicama 
Saveza, a onda prilikom određenog problema uzrokovanog takvim radom, sve negativnosti dolaze 
Predsjedniku Saveza na stol. 



Predsjednik Cipek istaknuo je da se od početka mandata zalaže za autonomnost svih imenovanih stručnih 
tijela, komisija i tajništva, te da potiče kreativnost pojedinaca, no nažalost, autonoman rad pojedinaca ne 
može uzrokovati probleme i nezadovoljstvo, tim više što Predsjednik i Upravni odbor u nekim donesenim 
odlukama uopće ne sudjeluju niti su upoznati dok se ne stvori problem na terenu. Nakon uvodnog dijela, 
Predsjednik Cipek je pozvao članove UO da iznesu sve na stol, javno i transparentno kako iznesena 
nezadovoljstva do sada ne bi ostala samo na telefonskim razgovorima između Predsjednika Saveza i članova 
UO. Članovi UO Saveza su razgovarali vrlo otvoreno, te su uputili pojedine kritike isključivo u cilju poboljšanja 
rada saveza. Rasprava je vođena glede Tajništva, pojedinih komisija i stručnih tijela Saveza.    

Tajništvo 
Članovi UO su konstatirali da dvojica tajnika stječu uvjete za mirovinu u skladu sa starosnom dobi. Zadužuje se 
glavni tajnik Vujičić da provjeri ispunjava li tko od tajnika uvjete za mirovinu te da ukoliko je tako, predloži 
eventualno produženje ugovora o radu za potrebne djelatnike ili da predloži raskid ugovora o radu te da se za 
upražnjena mjesta pripreme nove djelatne osobe o kojima će raspraviti Upravni odbor na jednoj od narednih 
sjednica. Također,  obvezuje se Glavni tajnik da se savjetuje s pravnikom oko reguliranja istog u skladu sa 
Zakonom o radu. 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se obvezuju svi zaposlenici u tajništvu da svakodnevno, od 
ponedjeljka do petka imaju uredovno vrijeme i fizičku nazočnost u uredu od 8,30 do 16,00 sati sa zakonskom 
stankom za ručak. 
Po potrebi, Predsjednik Cipek se obvezuje redovno održavati kolegij sa svim zaposlenicima u tajništvu te 
dogovarati buduće obaveze i način rješavanja svih otvorenih pitanja.  
  

Komisija za karate zvanja 
Razrješuje se dosadašnji članovi Komisije za karate zvanja (Vinko Višić, Zoran Zoričić i Vladimir 
Ivanuša) te se imenuju  Joco Đukić i Neven Peleš, kao članovi, a Mario Vučić za predsjednika Komisije. 
Obzirom na potrebe da Komisija broji 5 članova, Predsjednik predlaže odmah nakon ove sjednice UO 
sazvati elektronsku sjednicu na kojoj će predložiti izmjene i dopune Pravilnika komisije za karate 
zvanja, članak koji regulira broj članova Komisije, te s 3 povećati broj članova na 5. Predsjednik Cipek 
je najavio da će predložiti g. Vladimira Ivanušu i Ivana Hodaka. 
 
Natjecateljska komisija 
Razrješuju se dosadašnji predsjednik i članovi Natjecateljske komisije. 
Imenuju se Mislav Šćurić za predsjednika te Jerko Srzentić, Zoran Topolnjak i Samuel Roksandić kao 
članovi. 
Zadužuje se novoizabrana Natjecateljska komisija da do 31. ožujka 2025. napravi prijedlog 
organiziranja regionalnih liga, a koje bi bile kvalifikacijske za nastup na državnim prvenstvima. 
Novoimenovana komisija stupa na zaduženje odmah.  
 
Sudačka komisija 
Razrješuju se Sudačka komisija. Na temelju prihvaćenog Pravilnika Sudačke komisije, komisija broji 9 
članova te u dogovoru s članovima Upravnog odbora Predsjednik Cipek je predložio a članovi UO su 
jednoglasno prihvatili prijedlog i imenovali za predsjednika Miroslava Lončara, za dopredsjednicu 
Tomislavu Jukić, za tajnika Duško Ban, za članove Zdravko Perlić, Jadranka Kovačević, Marijan Kos, 
Ivana Šoić, Josip Grbavac, Dejan Aleksić. 
Predsjednik Cipek je napomenuo, da u skladu s Pravilnikom, komisija se može proširiti na potreban 
broj članova i više od 9 vodeći se uvijek da broj članica i članova Komisije neparan. Također, 
proširenje se može odobriti isključivo uz kvalitetno obrazloženje Predsjednika SK i uz činjenicu da se 
zaista radi o nužnoj potrebi. Odobrenje za proširenje Komisije daje Upravni odbor Saveza. 
 
 
 



Seniorski stožer - borbe 
Razrješuje se Seniorski stručni stožer u borbama. 
Imenuju se: 
Za trenera seniorki, Ivana Bebek 
Za trenera seniora, Danil Domdjoni 
Za koordinatora, Goran Romić 
 
Seniorski stožer - kate 
Razrješuje se Seniorski stručni stožer u katama. 
Imenuju se: 
Koordinator, Ivan Ermenc 
Trenerica od kadeta do seniora, muški, Marijana Kiuk 
Trenerica od kadeta do seniora, žene, Nika Jukić 
Trener U12 i U14, M+Ž, Stefan Cvetanovski 
Trener za para karate kate, Danijel Küfner. 
 
Stožer U14 - borbe 
Razrješuje Dario Karan i imenuje se Zoran Zoričić. 
 
Član Stručno trenerske komisije ostaje Zdenko Horvat. 
 
Predsjednik Cipek napomenuo je da će po prihvaćanju novog Pravilnika o državnim reprezentacijama 
biti usklađeni s imenovanjima (novim-starim) i svi Izbornički stožeri i stručna tijela koja će voditi brigu 
o nacionalnim reprezentacijama Hrvatskog karate saveza u narednom periodu.  
 
Ad 10. Organizacija Licencnog seminara za 2025. 
Predsjednik Cipek informirao je članove UO oko tijeka priprema za Licencni trenerski i sudački seminar za 
2025. godinu koji bi se održao u Zagrebu – Ivanja Reka u vikendu 11.-12.siječnja 2025. godine. 
Predsjednik Cipek je predložio teme i predavače za trenerski seminar dok će Sudačka komisija samostalno 
odraditi svoj dio seminara. Troškovi organizacije isključivo prate fin.plan saveza za 2025. koji bi trebala 
prihvatiti Skupština Saveza. 
Članovi UO jednoglasno su prihvatili organizaciju Licencnog trenerskog i sudačkog seminara za 2025. godinu. 

  
Ad 11. Stanje članstva Saveza 

-prijedlog za Skupštinu 
Za prijem u redovno članstvo za sada nema članica koje su ispunile vremenski tijek pridruženog članstva da bi 
bile predložene na ovoj Skupštini u redovno članstvo s pravom glasa. 
Za isključenje članica zbog njihove odluke, ili pak zbog nepodmirenih obaveza u skladu sa Statutom, Glavni 
tajnik je informirao članove o prijedlogu za Skupštinu. Zadužuje se Glavni tajnik da u skladu s prijedlogom o 
isključenju kontaktira još jednom članice, te da ih uputi u pokušaj izvršenja svih obaveza kako do prijedloga o 
isključenju iz članstva Saveza ne bi došlo. 

 
Ad 12. Priprema za Skupštinu Saveza 

Predsjednik Cipek ukratko je obrazložio tijek same Skupštine te napomenuo da se Skupština mogla,  
u skladu sa Statutom odraditi i elektronskim putem, no želja ali i važnost je bila da se o važnim 
izvješćima i ostaloj dokumentaciji raspravi u živo, uz fizičku prisutnost većine delegata članica.  
 
 
 



 
Ad 13. Informacija- izvješće NO za 2023. 

NO do održavanja sjednice UO nije dostavio svoje izvješće za Skupštinu Saveza niti dao naputke u 
otklanjanju određenih nepravilnosti u radu. 
 
Ad 14. Razno 
Predsjednik Cipek podsjetio je članove UO da se na temelju određenih aktivnosti Saveza, prije svega 
organizacije WKF aktivnosti u Poreču, te organizacije EP u Zadru nabavila i kupila oprema koja je u 
vlasništvu Saveza. Predsjednik Cipek je napomenuo da su se stvorili uvjeti da Savez po prvi puta 
donira dio opreme za sprovođenje regionalnih aktivnosti u karate središtima te je predložio da Savez 
donira tatami podlogu za slijedeća središta: 
Dalmacija i Slavonija su bile devastirane tijekom ratnih zbivanja 90.tih godina, ujedno su i 
najudaljenije od Zagreba. Evidentno je da su ova dva karate središta posljednjih godina podigle svoju 
ligu pa je stoga prijedlog o donaciji: 
300 kom Arawaza tatamija daje se na upotrebu Dubrovačko-Neretvanskom Karate savezu, a za 
održavanje natjecanja DALMATINSKOG KARATE SREDIŠTA. 
300 kom Arawaza tatamija daje se KS Osječko-Baranjske županije, a za potrebe održavanja 
natjecanja SLAVONSKO-BARANJSKOG KARATE SREDIŠTA. 
 
Prve iduće tatami podloge koje će biti kupljene za jednu od međunarodnih aktivnosti slijedom 
raspisanog natječaja pojedinih institucija biti će donirane: Karate savezu Varaždinske županije te 
Karate savezu Primorsko Goranske županije.  
 
Nadalje, Savez posuđuje i daje na upotrebu do potrebnog roka koji će definirati Glavni tajjnik I 
predložiti ga Upravnom odboru: 
200 kom Arawaza tatamija daje se na upotrebu Karate klubu Hercegovina, a za potrebe treninga te 
održavanja natjecanja na području ZAGREBAČKOG KARATE SREDIŠTA. 
 
600 kom Tatamix tatamija će biti skladišteno u Zagrebu, u dvorani Ivanja Reka, te će Zagrebački 
karate savez kao tehnički organizator 6 od 8 državnih natjecanja tijekom 2025. godine, biti zadužen 
za iste.  
 
Sve donirane tatami podloge ne mogu se podijeliti klubovima, već ostaju isključivo u zaduženju kod 
karate središta a za potrebe održavanja liga, županijskih natjecanja te državnih prvenstava koja bi se 
organizirala tijekom godine u jednom od karate središta. 
 
Tatami podloge koje su posuđene klubovima vode se na revers s rokom vraćanja Savezu uz dobro 
gospodarenje kluba koji je tatami podloge zadužio. Brigu o tome vodi Glavni tajnik Saveza. 
 
 
Zapisničar:          Predsjednik: 
Marc Antonio Haberle                     Davor Cipek 
 
 
 
 

 
 



 
 


